
 

 

Referat 

Skolebestyrelsesmøde 

29. april 2020 

Afholdt på Microsoft Teams 

Deltagere:  
Ane Mathiesen, Annette M. Kragelund, Jens Christian Pedersen, Christina T. Jensen, Lene Horn, Mads 
Grosen, Marie T Hedetoft-Fraire Romano, Mikael K. Kvist-Jacobsen, Mona Markussen, Mette Alsbjerg 
Jensen, Maj Skårhøj. 
 
Fraværende: 
Anne-Sophia S. Nielsen, Mille de Neergaard Larsen, Helle Schnefeld. 

 

Dagsorden forud for mødet: 

1. Godkendelse af dagsorden. 

2. Orienteringer fra:  

3. Fælles skoleledelse v. formand 

4. Nationale tests.  

5. Regnskabsafslutning for 2019 v. Mariane Dohm Børsting. 

6. Budget for 1. jan. 2020- 31. juli 2020 v. Mariane Dohm Børsting.  

7. Afkortet skoledag. 

8. Godkendelse af timetal for kommende skoleår.  

9. Evt. 

10. Punkter til næste møde 25. maj 2020: 

  



Referat 
1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt. 

2. Orienteringer fra:  

a. Ledelsen: 

i. Ny skolebestyrelse. 

ii. Genåbning af Nøvling skole og børnehave efter Covid-19. 

iii. Certificering af idrætsskole. 

iv. Byggeudvalg i samarbejde med Nøvling BK. 

3. Fælles skoleledelse v. formand 

Orientering ved skolebestyrelsesformand Christina Thorsted Jensen.  

Maj Skårhøj og Christina Thorsted Jensen deltager i møde angående fælles skoleledelse med tre fra 

Skoleudvalget, skolechef og skoledirektør samt repræsentanter fra skolebestyrelsen på Gug Skole. 

4. Nationale tests. 

Orientering og spørgsmål ved Skoleleder Annette Møller Kragelund. 

5. Regnskabsafslutning for 2019  

Ved Mariane Dohm Børsting. 

Præsentation af regnskabsafslutning for 2019.  

Godkendt. 

6. Budget for 1. jan. 2020- 31. juli 2020  

Ved Mariane Dohm Børsting. 

Godkendt. 

7. Afkortet skoledag.  

Fra næste skoleår ønsker vi på Nøvling Skole at afkorte skoledagen med to timer ugentligt for alle årgange, 

hvorved vi i stedet har to lærere/pædagoger i et øget antal timer. 

 

I forbindelse med drøftelsen angående afkortet skoledag opstod forslag omkring deltagelse i forskningens 

døgn.  

 

Godkendt. 

 

8. Godkendelse af timetal for kommende skoleår. 

Præsentation af timetal for kommende skoleår ved skoleleder Annette Møller Kragelund.  

Der ønskes mulighed for at have vores idrætsskole-mandag, hvilket kræver tid. 

Der er spurgt ind til, hvordan der kan praktiseres madkundskab med videre på en time.  

Dette gøres ved periodevist at have de enkelte fag, fremfor at have det en time om ugen. 



Der blev spurgt ind til, hvordan timetallene skal ses i et skema. 

Timetallene er ikke fastlåst uge for uge, men derimod til fordeling over et år. 

Timetal for kommende skoleår: Godkendt. 

9. Eventuelt 

10. Punkter til næste møde 25. maj 2020: 

a. Princip om elitesport 

b. Høringssvar omkring fælles skoleledelse 


